
Verslag
van de drie en zestigste Vergadering
der
NederlandscheBotanischeVereeniging
gehoudente Leidenop den 6 Februari 1897.

Tegenwoordig waren de leden: Dr. W. F. R. S u r in g a r

(Voorzitter), H. J. Kok Ankersmit, Dr. H. J. 0 a 1-

k o e n, F. W. van E e d e n, Dr. J. W. C h r. Goethart,

H. W. Groll, F. W. T. H u n g e r, Dr. H. F. Jonkman,

Dr. J. F. A. Meilink, C. Ritseraa Czn., H. H. San-

ders, J. Valkenier Suringar, Dr. G. van Vloten,

Dr. F. A. F. C. Went, Dr. H. P. Wijsman en L. Vuyck

(waarnemend Secretaris).

De Vergadering werd te half 2 door den Voorzitter ge-

opend, die in het kort de redenen aangaf, die het Bestuur er

toe geleid hadden, om deze Vergadering in het Botanisch

Laboratorium te houden, in plaats van op Zomerzorg als tot

nog toe het geval was. De ongeriefelijkheden op Zomerzorg

ondervonden en de gelegenheid die door de uitbreiding van

het botanisch Laboratorium daar zich aanbood, rechtvaardig-

den de keuze van dit vergaderlokaal en indien deze proefne-

neming mocht blijken aan de leden aangenaam te zijn, zou de

Voorzitter willen voorstellen de Wintervergaderingen steeds

aldaar te doen plaats hebben. Met een enkel woord memo-
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Terwijl voorts bericht was ontvangen van de Heeren Th. H.

A. J. A b e 1 e v e n, Dr. M. Greshoff, Dr. H. W. H e i n-

sius, J. D. Kobus, Dr. J. W. Mo 11 en W. W. Schipper,

dat zij verhinderd waren deze vergadering bij te wonen.

De Heer G r o 11 vroeg in de eerste plaats inlichtingen op

welke wijze de collecties, die de Vereeniging door aankoop

of schenking verkreeg, werden bewaard, of deze werden geïn-

sereerd of afzonderlijk als collectie bewaard? De Conservator

antwoordde hierop dat alles wat de Vereeniging aan planten

kreeg in het Stam-herbarium werd geïnsereerd, doch dat op

reerde de Voorzitter het overlijden van een der oudste leden,

den Heer W. G. Top te Kampen.

Nadat de notulen der op den 21 Augustus 1896 te Bergen-

op-Zoom gehouden Vergadering waren voorgelezen en onver-

anderd goedgekeurd, werd namens den Secretaris mededeeling

gedaan:

„dat de Heer H. H. Sanders in de vorige Vergadering

tot gewoon lid benoemd, zich deze keuze had laten welge-

vallen;

„dat Mej. C. E. Destrée, naar Brussel vertrokken, ver-

zocht had lid der Vereeniging te blijven;

„dat op den 20 September 1896 te Kampen was overleden

de Heer W. G. Top Jzn., een der oudste leden onzer Ver-

eeniging;

„dat Dr. H. W. Heinsius had kennis gegeven, dat in

zijn plaats tot Secretaris der Centrale Afdeeling te Amsterdam

was benoemd Dr. Ed. Verschaffelt;

„dat door het bestuur voor de Vereeniging was aangekocht,

het Herbarium van wijlen het oud-lid der Vereeniging, de

Heer R. Bondam, voor den prijs van één honderd gulden;

het bestuur heeft hierdoor voldaan aan een besluit van de

27ste Vergadering, gehouden den 18 Juli 1873, luidende:het

bestuur is hij voortduring gemachtigd om Herbaria van oude

Floristen, hetzij door aankoop, hetzij door schenking, in eigen-

dom aan de Vereeniging te doen overgaan.
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ieder vel door afzonderlijke etiquetten of door het afdrukken

van een stempel, de herkomst van ieder specimen kon worden

nagegaan. Later kon men zich op de Vergadering hiervan

overtuigen, toen een gedeelte van het Herbarium Bondam

en Walraven werd vertoond. De Heer W ij s m a n deed

naar aanleiding daarvan opmerken dat het afstempelen met

aniline-inktsoorten voor Archiefstukken afkeuring verdiende,

daar die inktsoorten niet tegen licht en vocht bestand waren.

Zijns inziens is een stempel met zwartsel en olie de beste

methode oip duurzame afdrukken te geven.

Ofschoon men deze opmerking zeer juist vond, was men

echter van meening dat de houdbaarheid der aniline-stempels
voldoende was in dit geval, waar de afdrukken uit den aard

der zaak slechts zelden aan het licht worden blootgesteld en

bovendien de geheele collectie zooveel mogelijk tegen vocht

beschermd wordt — het aanschaffen van afzonderlijke stempels
voor iedei'e ingekomen collectie zou daarenboven yoor de

Vereeniging te kostbaar worden.


